
اخبارخبر كوتاه
رییس کمیسیون انرژی مجلس در بازدید از زادگاه صنعت نفت خاورمیانه عنوان کرد:

 توسعه صنعتی و اشتغال پایدار با ایجاد 
ظرفیت های پالایشی و پتروشیمی در جنوب

استودیو بلدیه در شهرداری همدان راه اندازی شد

استاندار گیلان در جلسه کارگروه مدیریت پسماند تأکید کرد؛

پسماند باید به دغدغه همه نهاد ها و شهروندان تبدیل شود 

رییس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
و  جنوب  نفتخیز  مناطق  از  بازدید  روز  آخرین  در 
در سفر به مسجدسلیمان، با اشاره به لزوم حرکت 
ایجاد  با  به سمت کاهش خام فروشی نفت، گفت: 
می توان ضمن  پتروشیمی،  و  پالایشی  ظرفیت های 
جلوگیری از خام فروشی، به ایجاد اشتغال و توسعه ی 
درآمدهای  کسب  و  افزوده  ارزش  ایجاد  صنعتی، 
بیشتر در مناطق جنوب و جنوب غرب کشور اقدام 
کرد .وی نقش مجلس شورای اسلامی را مکمل دولت 
دانست و گفت: چنانچه به  هر دلیل دولت لایحه های 
اثربخش مد نظر مجلس را ارایه نکند، خود نمایندگان 
و مجلس می توانند برای ارتقای سطح رفاه عمومی و 
به منظور ریل گذاری برای حرکت بهتر دولت، با طرح 
و تصویب قوانین کارشناسی شده به تحولات مثبت 
انرژی  کمیسیون  نمایند.رییس  کمک  اجتماعی 
مجلس شورای اسلامی، استان خوزستان را سرشاراز 
صنایع  تمرکز  چون  گفت:  و  دانست  انرژی  منابع 
در استان خوزستان است، انتظار این است که این 
استان و بخصوص شهر اهواز زیرساخت ها و امکانات 
فوق تخصصی  بیمارستان  بزرگترین  نظیر  درخوری 
کشور را داشته باشد، اما در عمل می بینیم که این 
استان از مشکلات عدیده به ویژه در بخش بهداشت و 

درمان رنج می برد.
دکتر عباسی افزود: مطالبه گری و توقع ایفای 
یک  حوزه  این  در  اجتماعی  مسئولیت های  نقش 
توسط  مربوطه  قوانین  است  و لازم  است  بجا  توقع 
از  وزارت خانه ها  و  دولت  دست  و  اصلاح  مجلس 
جمله وزارت نفت در این خصوص بیشتر باز شود.
در این نشست، نماینده مردم مسجدسلیمان ، لالی 
، هفتکل و اندیکا در مجلس شورای اسلامی نیز طی 
سخنانی گفت: این منطقه و حوزه انتخابیه، با وجود 
به  را  خود  سرشار  درآمدهای  سخاوتمندانه  این که 
از مصایب بسیاری رنج می  کشور اهدا کرده، خود 
برد .عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
خور  در  رویکرد  و  نگاه  رود  می  انتظار  داد:  ادامه 
شان مردم نجیب این منطقه داشته باشیم و تلاش 

از کمبودهای ضروری  برخی  کوتاه مدت  در  کنیم 
شهرها و روستاهای این منطقه را مرتفع کنیم.معاون 
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در امور تولید نیز 
طی سخنانی گفت: مسجدسلیمان نقطه ی رویش و 
ایران  نفت  صنعت  تاریخ  و  است  نفت  تاریخ  مبداء 
با مسجدسلیمان اصالت می یابد.دکتر فرخ علیخانی، 
نیت و تصمیم وزارت نفت را حل مشکلات زادگاه 
نفت دانست و گفت: در حوادث و مشکلات یک سال 
گذشته و در بحران های جدی مانند سیلاب و زلزله، 
بدون آنکه کسی متوجه شود در کنار مردم ماندیم و 
با گسیل و به کارگیری تجهیزات لجستیکی، پرداخت 
هزینه ها، و کمک رسانی و ارائه خدمات به شهروندان 
افزود:  آنها را کاهش دادیم .وی  تا حد ممکن آلام 
اگرچه حق مسجدسلیمان این نیست و می بایست 
از  انتظارات  تمرکز  اما  شود  بیشتری  توجه  آن  به 
هم  وزارتخانه ها  سایر  و  نیست  درست  وزارت نفت 
باید در توسعه مسجدسلیمان و رفع مشکلات این 
شهر نقش آفرینی کنند.علیخانی با اشاره به این که 
طبق قانون، بودجه این وزارت خانه محدود به ۱۴.۵ 
است گفت:  نفت  فروش  از  درآمد حاصل  از  درصد 

وزارت نفت هم اکنون با وجود این که با مشکل تأمین 
نقدینگی و درآمد مواجه است، در ارتباط با عمران 
و آبادانی مناطق نفت خیز و انجام پروژه های مرتبط 
با مسئولیت اجتماعی از هیچ کوششی فروگذار نمی 
نفتخیز جنوب  مناطق  ملی  کند.مدیرعامل شرکت 
مشاهده  گفت:  سخنانی   طی  نشست  این  در  نیز 
برخی  مانده  زمین  بر  و  اولیه  نیازهای  از  یک سری 
مسئولی  هیچ  و  دارد  ناراحتی  جای  شهرستان ها 
مشکلات  این  با  مردمش  ببیند  که  ندارد  دوست 
دست و پنجه نرم می کنند اما چاره کار، ریشه یابی و 
تشخیص علل و عوامل و ارائه راه حل مناسب و قابل 
این مشکلات توسط تمامی  برای رفع اساسی  اجرا 
با موضوع است.مهندس احمد  دستگاههای مرتبط 
محمدی افزود: با وجود همه موانع و محدودیت های 
مناطق  عمران  مدیریت  تحریمها،  از  ناشی  مالی 
نفتخیز شرکت ملی نفت و شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مسجدسلیمان  در حد امکان و در چارچوب 
مقررات، نسبت به رفع مشکلات مردم مسجدسلیمان 
و شهرها و روستاهای این منطقه اهتمام ورزیده و 
همچنین  است.وی  نکرده  دریغ  کوششی  هیچ  از 

مناطق  مخزن   ۲۸ توسعه  طرح  دستاوردهای  به 
نفتخیز جنوب در مسجدسلیمان اشاره کرد و گفت: 
ایجاد اشتغال  در اجرای این طرح اهدافی همچون 
بومی، توانمند سازی پیمانکاران و سازندگان ملی و 
ایجاد  و  داخل  محلی، حداکثرسازی کالای ساخت 
ظرفیت افزایش و نگهداشت تولید، پیگیری می شود 
و لازم است مسئولین محلی در اجرای بهنگام این 
طرح یاری رسان ما باشند.مهندس محمدی خاطر 
نشان کرد: افزون بر این طرح، مناطق نفتخیز جنوب 
با جمع آوری گازهای مشعل در مناطق شرق و مرکز 
خوزستان ضمن حفاظت از محیط زیست به ایجاد 
ثروت و ارزش افزوده برای کشور اقدام کرده و آمادگی 
دارد در شمال خوزستان و در گستره ی جغرافیایی 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان نیز، 
این طرح مهم را با کمک بخش خصوصی به سرانجام 

برساند .
شایان ذکر است دکتر عباسی که در این سفر 
توسط دکتر علیخانی معاون مدیرعامل شرکت ملی 
نفت ایران و دکتر احمد محمدی مدیرعامل شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب همراهی می شد، در محل 
و  شد  حاضر  مسجدسلیمان  نفت  یک  شماره  چاه 
مدیرعامل  ناصری  قباد  مهندس  توضیحات  ارایه  با 
با  مسجدسلیمان  گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت 
سرمنشاءِ  و  سرآغاز  که  چاه  این  اکتشاف  تاریخچه 
شکل گیری تحولات صنعتی و فعالیت های صنعت 
در  همچنین  شد.وی  آشنا  بود،  کشورمان  نفت 
بازدید از بیمارستان امام خمینی )ره( صنعت نفت 
را  بیمارستان  این  اورژانس  بخش   ، مسجدسلیمان 
از آسیب دیدگی و تخریب توسط زلزله بزگ  پس 
تیرماه سال پیش توسط شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مسجدسلیمان تعمیر و بازسازی شده بود را 
نفت  طبیعی  های  چشمه  از  بازدید   . کرد  افتتاح 
در منطقه سی برنج به همراه شرکت در جلسه ی 
بررسی مسایل و مشکلات شهرستان مسجدسلیمان 
انرژی  کمیسیون  رییس  سفر  های  برنامه  دیگر  از 

مجلس شورای اسلامی به زادگاه نفت بود .

اطلاع  هدف  با  همدان  شهرداری  بلدیه  استودیو 
شهری  مدیریت  اقدامات  و  دستاوردها  خدمات،  رسانی 
همدان در مرکز همایش های قرآنی و بین المللی همدان 
بین  امور  و  ارتباطات  مدیریت  گزارش  شد.به  راه اندازی 
با  و  گذشته  روز  مراسم  این  همدان،  شهرداری  الملل 
شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  برخی  و  رئیس  حضور 
شهردار همدان، رئیس اداره کل روابط عمومی استانداری 
انسانی  سرمایه  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون  همدان، 
شهردار و تنی چند از مدیران شهری برگزار و اهداف و 

چشم اندازهای آن تبیین شد.
اطلاع  گفت:  مراسم  این  در  نیز  همدان  شهردار 
مدیریت  حوزه  در  و ضروری  مهم  نکات  از  یکی  رسانی 
شهری به شمار میرود که بایستی از ظرفیتهای مختلف 
و متنوع این حوزه در جهت تنویر افکار عمومی به خوبی 
بهره مند شد.عباس صوفی در ادامه تصریح کرد: شهرداری 
بزرگترین نهاد خدمترسان با شرح وظایف مختلف است 
که بایستی مردم در جریان اقدامات و فعالیتهای روزمره 
آن قرار گیرند که در این مسیر نیازمند اقدامات خلاقانه و 

اثرگذار در این زمینه هستیم که استفاده از فناوریهای به 
روز نظیر فضای مجازی نقش مهمی در رسیدن به اهداف 
و  لازم  نیازسنجیهای  و  همفکری  بر  دارد.وی  بالادستی 
و سیاستهای  اهداف  پیشبرد  کارشناسی شده در جهت 
بایستی  استودیو  این  در  گفت:  و  کرد  تأکید  نظر  مورد 
استانداری همدان و  اداره کل روابط عمومی  از ظرفیت 
سایر دستگاههای خدمات رسان و همچنین صداوسیما 

به خوبی بهره ببریم. 
اجرای  روند  اینکه  بر  تأکید  با  ادامه  در  صوفی 
پروژهها از ابتدا تا انتها باید به درستی تهیه و به سمع و 
نظر مردم برسد، گفت: در کنار این استودیو، راهاندازی 
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی  توسط سازمان  بلدیه  موزه 
شهرداری در حال پیگیری است که در این موزه وضعیت 
میشود  تشریح  و  تهیه  مردم  برای  فعلی شهر  و  گذشته 
امور قرار گیرند.رئیس  تا شهروندان در جریان پیشرفت 
شورای اسلامی شهر همدان در این مراسم گفت: تبادل 
اطلاعات در سراسر جهان به صورت یک نیاز مبرم در هر 
سازمان و دستگاه به شمار میرود که بایستی از ظرفیتهای 

مختلف در جهت ارتباط با شهروندان و انعکاس اقدامات 
گردان  برد.کامران  بهره  مطلوب  نحو  به  شده  انجام 
مردم  رسانی،  اطلاع  متنوع  برنامههای  اجرای  با  افزود: 
و  میشوند  آشنا  شهری  مدیرت  فعالیتهای  و  اقدامات  با 
از  از محل هزینه کردهای شهرداری  به نوعی خیالشان 
قبِل عوارض و وجوهی که به شهرداری پرداخت میکنند، 
فرصت  مجازی  فضای  داد:  ادامه  شد.وی  خواهد  آسوده 
بلدیه  استودیو  در  ظرفیت  این  باید  که  است  خوبی 
معرفی  و  تبیین  با  تا  گیرد  قرار  توجه  مورد  شهرداری 
چرا  باشیم  مردم  دلگرمی  شاهد  ها،  فعالیت  و  اقدامات 
که شهروندان در ادامه مسیر میتوانند با بیان مشکلات 
محله زندگی و درخواستهای خود، شورا و شهرداری را در 
نیازسنجیها و تهیه و تدوین بودجه همراهی کنند.مدیر 
کل روابط عمومی استانداری همدان نیز گفت: راهاندازی 
در  که  است  ارزندهای  اقدام  شهرداری  بلدیه  استودیو 
فضای فعلی میتواند بسیار اثرگذار باشد.اسداله ربانی مهر 
ویروس  تأثیر  تحت  کشور  و  جهان  فعلی  شرایط  افزود: 
کرونا قرار دارد و در این بین تنویر افکار عمومی و اطلاع 

رسانی در این زمینه بسیار حایز اهمیت است و این اقدام 
شهرداری همدان میتواند در این شریط ویژه کمک حال 
باشد و آمادگی کامل هیأت رئیسه شورای روابط عمومی 
استان همدان در جهت پیشبرد اهداف این مرکز را اعلام 
بیشتر  و همراهی هر چه  با همفکری  و معتقدم  میکنم 
میتوان در این مسیر گامهای مهمی برداشت.نایب رئیس 
شورای اسلامی شهر همدان نیز گفت: استودیو بلدیه باید 
فعالیتهای  و  اقدامات  تا  میشد  راهاندازی  اینها  از  زودتر 
اطلاع  تری  مطلوب  نحو  به  شهرداری  و  شهر  شورای 
به  رسانی  اطلاع  همدان  شهر  در  که  چرا  شود  رسانی 
موقع و مناسب بسیار ضروری است که خوشبختانه این 
استودیو با تجهیزات کاملی آماده شده است.حمید بادامی 
نجات افزود: همه دستگاههای خدمات رسان استان نیز 
میتوانند از این ظرفیت استفاده کنند و خدمات ارائه شده 
را در اختیار مردم قرار دهند و خوشبختانه عوامل اجرایی 
این استودیو نیز توانمندی لازم در زمینه تهیه و تولید 
راهاندازی  با  امیدوارم  که  دارند  را  نظر  مورد  برنامههای 
این استودیو بتوانیم رضایت مندی مردم را افزیش دهیم.

استاندار گیلان با اشاره به اینکه اراده ای جدی برای رفع مشکل پسماند 
در سطوح استانی و ملی وجود دارد؛ بر ضرورت بهره گیری از ابزارهای نوین 
در جهت کاهش تولید زباله و تفکیک از مبدأ تأکید کرد و گفت: موضوع 
پسماند باید به دغدغه همه نهاد ها و البته عموم شهروندان تبدیل شود و 
در این راستا استفاده از ظرفیت سمن های حامی محیط زیست ، نقش 
اثرگذاری در همراهی مردم با برنامه ها و سیاست های اتخاذشده در حوزه 
پسماند دارد.دکتر ارسلان زارع در جلسه کارگروه مدیریت پسماند استان 
گیلان که با حضور فرمانداران از طریق ارتباط تصویری برگزار شد، مسئله 
محیط زیست را در توسعه پایدار، همه جانبه، موزون، متوازن و همزمان یک 
موضوع دارای اهمیت وافر دانست و اظهار کرد: در این راستا مسئله پسماند 
تنها یک مسئولیت بخشی و محدود به دولت نیست بلکه موضوعی اساسی، 
بنیادین و بسیار مهم است که بیش از پیش باید به دغدغه همه نهاد ها و 
عموم شهروندان تبدیل شود.وی با بیان اینکه جامعه و افکار عمومی در 
سال های اخیر نسبت به مسائل زیست محیطی خصوصاً پسماند حساسیت 
خاصی دارند، گفت: در این مسیر حمایت نهادها و فعالان مدنی و سمن 
های حامی محیط زیست بسیار موثر بوده و به طور قطع پشتیبانی از 
آن ها می تواند نقش اثرگذاری در همراهی مردم با برنامه ها و سیاست های 
اتخاذشده در این حوزه به ویژه تفکیک زباله از مبدأ داشته باشد که البته 
در این راستا فعالیت های خوبی در استان شکل گرفته است.نماینده عالی 
دولت در گیلان ادامه داد: گردشگری همواره به عنوان یکی از مهمترین 
رویکردهای توسعه استان مدنظر بوده و هست و اشتغال و درآمد برای مردم 
به دنبال دارد و باتوجه به طبیعت بکر گیلان یکی از مولفه های موثر انتخاب 
مقصد سفر گردشگران محسوب می شود.وی افزود: موضوع پسماند و اثرات 
مخرب آن یکی از دغدغه های دولت در استان های شمالی به ویژه گیلان 
است که خوشبختانه در سال گذشته و ماه های اخیر تلاش های خوبی 
شکل گرفته و درحال انجام است.وی به وجود اراده حل مشکل پسماند در 
سطح ملی و استان اشاره و خاطرنشان کرد: باید سرعت عمل را در جهت 
تحقق این مهم افزایش دهیم و امیدواریم با به ثمر نشستن این تلاش ها 
شاهد پاکسازی گیلان سرسبز از مشکلات پسماند باشیم.استاندار گیلان 
با یادآوری تأکید همیشگی خود مبنی بر اینکه موضوع مدیریت پسماند 
نیازمند فرهنگ سازی است، گفت: براین باورم در استانی که مردمانی با 
فرهنگ غنی ، دوستدار پاکیزگی و محیط زیست دارد؛ با انجام فعالیت های 

رسانه ای و تبلیغی گسترده تر می توان اثرگذاری بالایی در این حوزه داشت 
چراکه نباید در استانی با این قدمت تاریخی و فرهنگ بالا، شاهد مشکلات 
پسماند و زباله باشیم و معتقدم یکی از دلایل موفقیت در مدیریت کرونا 
رعایت دستورالعمل ها توسط مردم فهیم گیلان است.وی با بیان اینکه در 
بحث آموزش مدیریت پسماند و تفکیک زباله از مبدا تلاش های خوبی 
صورت گرفته اما کافی نیست، گفت: باید با همکاری سمن ها و نیز آموزش 
و پرورش در استفاده از ظرفیت دانش آموزان، حرکت های جدی و مستمر 
شکل گرفته در این زمینه ادامه یابد تا این فرهنگ در جامعه نهادینه گردد.

دکتر زارع بر ضرورت بهره گیری از ابزارهای نوین در جهت کاهش تولید 
زباله و تفکیک از مبدأ تأکید و تصریح کرد: برنامه های موفق بسیاری از 
کشورها در استفاده از پسماند برای تولید انرژی به عنوان الگو می تواند 
علاوه بر کاهش آلودگی محیط زیست و اثرات سوء آن، موجب درآمدزایی 
و ایجاد اشتغال در کشورمان شود و در این خصوص از سرمایه گذاران فعال 

در این حوزه باید حمایت شود.
به  این جلسه و  اعضاء در  از سوی  اعلام شده  به گزارش های  وی 
نتیجه رسیدن بسیاری از اقدامات طی سال گذشته و ماه های اخیر براثر 
در حال  اقدامات  کرد: خوشبختانه  اضافه  و  اشاره  پیگیری های مستمر 
انجام، امیدواری خوبی ایجاد کرده و توانسته سستی و کاهش فعالیت ها 
در عرصه زیست محیطی و حوزه پسماند طی دهه گذشته را جبران کند.

وی خاطرنشان کرد: اگرچه این تلاش ها موجبات رضایت نسبی مردم را 
فراهم کرده اما برای تحقق مطالبات و رفع مشکلات این حوزه، کارهای 
بزرگی در پیش داریم که بایستی فعالیت ها مضاعف تر شود.نماینده عالی 
دولت در گیلان به بازدید یک ماه گذشته )۱۲ تیرماه( خود از مراحل پایانی 
پروژه تصفیه خانه شیرابه زباله سراوان رشت و اعلام پیشرفت فیزیکی تا 
۹۵ درصد پروژه های مرتبط با پسماند در نقاط مختلف استان اشاره و 
خاطرنشان کرد: با توجه به نگاه های ویژه در سطوح ملی؛ باید پیگیری  و 
رصد ها استمرار داشته باشد تا پروژه ها در موعد مقرر به بهره برداری برسد.

وی با اشاره به وعده پیمانکار پروژه تصفیه خانه زباله سراوان و نیز شهرداری 
رشت درخصوص پروژه تصفیه خانه شیرابه زباله سراوان رشت و ضرورت 
بهره برداری در زمان مقرر، افزود: جادارد مجدداً از صبوری و همکاری 
خوب مردم سراوان که طی سال های اخیر متحمل دشواری هایی شده 
اند ، قدردانی کنم.استاندار گیلان همچنین به نیاز بالغ بر ۵۰۰ میلیارد 

تومان اعتبار برای تکمیل نیروگاه زباله سوز رشت اشاره کرد و گفت: در 
این خصوص پیگیری های لازم برای تخصیص اعتبارات به صورت مستمر 

در دستورکار است.
وی بر لزوم تشکیل جلسات شهرستانی مدیریت پسماند و ضرورت 
جذب سرمایه گذاران توسط فرمانداران و مدیران دستگاه های اجرایی برای 
فعالیت در حوزه صنایع پاک تأکید و تصریح کرد: جمع آوری اصولی و 
بهداشتی پسماند بیمارستانی، انتقال، بی خطرسازی و دفن آن مورد تأکید 
است که خوشبختانه نگرانی و دغدغه ای در این خصوص وجود ندارد و 
البته باید به صورت مستمر مورد پایش و نظارت قرار گیرد.دکتر زارع  به 
انجام مطالعات میدانی موثر توسط یکی از مراکز تحقیقاتی ملی پیرامون 
موضوع پسماند اشاره کرد و افزود: طرح جامع مدیریت پسماند ، نقشه راه 
ماست و تجمیع محل دفن زباله یکی از موضوعات مهم این نقشه راه است 
که در حال نیل به این سمت هستیم.وی همچنین بر ضرورت بهره مندی 
از برنامه های ابلاغی در سطح ملی همچون تسهیلات ارزان قیمت سازمان 
شهرداری ها و دهیاری ها برای تأمین ماشین آلات مورد نیاز روستایی از 
جمله جمع آوری زباله تأکید کرد و گفت: امیدوارم با فعال کردن تعاونی های 
به زودی  روستایی توسط بخشداران و دهیاران و دریافت درخواست ها 
شاهد ورود حجم بالایی از ماشین آلات به استان باشیم.در این کارگروه 
علاوه بر فرماندار شهرستان رشت که حضور داشت؛ فرمانداران لنگرود، 
رودسر و بندرانزلی نیز از طریق ارتباط تصویری؛ گزارشی از روند انجام 

پروژه های در دست اقدام حوزه پسماند شهرستان ها ارائه کردند.

اصلاح 17 هزارمتر شبکه فشار متوسط 
هوایی روستاهای منطقه کالپوش 

درشهرستان میامی
طرح  گفت:  میامی  شهرستان  برق  مدیرتوزیع 
بهینه سازی ۱7 هزار متر شبکه فشار متوسط هوایی 
منطقه  روستاهای  به  مربوط  دانیال  و  رضوان  فیدر 
انجام  شهریورماه  پایان  تا  شهرستان  این  کالپوش 
توسعه  کرد:  اعلام  اسماعیلی  شد.عباسعلی  خواهد 
برق  تامین  منظور  به  هوایی  ضعیف  فشار  شبکه 
روشنائی  شبکه  احداث  شهرستان،  سطح  متقاضیان 
راسـتای  در  برق  توزیع  های  شبکه  بهسازی  معابر، 
نقاط  رفع  رسانی،  برق  خطوط  پایداری  افزایش 
به  فرسوده  و  سیمی  های  شبکه  تبدیل  خطرآفرین، 
به  گیری،  اندازه  لوازم  تعویض  و  خـودنگهدار  کابل 
می  محسـوب  شده  بینی  پیش  های  برنـامه  عنوان 
شوندوی با اشاره به این که پنج هزار و ۴۰ متر شبکه 
فشار ضعیف هوائی و زمینی از آغاز سال جاری تاکنون 
برقراری شش هزار و 66۰  بیان داشت:  احداث شده 
جمله  از   ، زمینی  و  هوائی  کیلوولت   ۲۰ شبکه  متر 
که  این  بیان  با  است.وی  درآمده  اجرا  به  های  طرح 
برق مشترکان  تغذیه  توزیع، جهت  ایستگاه هوائی   ۹
جدید با ظرفیت یک هزار و ۱۰ کیلوولت آمپر نصب 
و بهره برداری گردیده تصریح کرد: در راستای پروژه 
های بهینه سازی ، شش هزار و ۵۰۵ متر  شبکه های 
با  است.وی  شده  بهسازی  شهرستان  این  برق  توزیع 
اشاره به احداث چهارهزار و ۸۵3 متر کابل خودنگهدار 
در جهت طرح توسعه شبکه اضافه کرد:برقراری  ۱۵ 
دستگاه کنتور هوشمند در قالب طرح فراسامانه اندازه 
گیری و مدیریت انرژی “فهام” ، از ایتدای سال جاری 
این  شده  اجرائی  اقدامات  جمله  از   ، حاضر  زمان  تا 
یادآور  مدیریت به شمار می رود.اسماعیلی همچنین 
 ، توسعه  پروژه   ۵3 نمودن  عملیاتی  راستای  در  شد: 
قید  زمان  در مدت  بهینه سازی   و  اصلاح  و  احداث 
اعتبار  ریال  میلیون    ۲۸3 و  میلیارد  دو  مبلغ  شده، 

صرف گردیده است.

مرتضی یزد خواستی عضو هیات مدیره 
ذوب آهن اصفهان شد

آهن  ذوب  مدیره  هیئت  صورتجلسه  اساس  بر 
اصفهان درتاریخ 7 مردادماه سال جاری ، مرتضی یزد 
شد.  اصفهان  آهن  ذوب  مدیره  هیات  عضو  خواستی 
نماینده  عنوان  به  یزدخواستی  مرتضی  اساس  این  بر 
محمد  جایگزین  تامین   صبا  گذاری  سرمایه  شرکت 
زارع پور اشکذری شد .یزدخواستی  متولد سال ۱3۴6 
دانشگاه  از  مکانیک  مهندسی  رشته  التحصیل  فارغ  و 
هیات  در  عضویت  که  وی  است.    اصفهان  صنعتی 
مدیره ذوب آهن اصفهان را نیز در سال های گذشته 
نائب  و  نظیر مدیرعامل  ، عناوینی  نموده است  تجربه 
رییس هیات مدیره شرکت صبا فولاد خلیج  فارس ، 
عضویت در هیات مدیره شرکت های فولاد تکنیک ، 
قائم رضا ، متک ، نصب قائم ، مهندسی و مشاور بیدک 
، فولاد اکسین و همچنین مدیرعامل و رییس هیات 
اصفهان  استان  صنعتی  های  شهرک  شرکت  مدیره 
اساس  است.بر  نموده  ثبت  خود  کاری  کارنامه  در  را 
صورتجلسه هیئت مدیره این شرکت ، سایر اعضاء هیات 
مدیره بدین ترتیب است : علی احمدیان رئیس هیات 
مدیره ) نماینده شرکت سرمایه گذاری صدرتامین ( ، 
منصوریزدی زاده نائب رئیس هیات مدیره و مدیرعامل 
احسان   ،  ) ایران  نسوز  فرآورده های  )نماینده شرکت 
پویش  شرکت  )نماینده  مدیره  هیات  عضو  دشتیانه 
بازرگان ذوب آهن اصفهان  ( ، بابک بیگی عضوهیات 

مدیره )نماینده شرکت  توسعه معادن پارس تامین) .

مسئول نگهداری راه های روستایی استان اصفهان:
20 کیلومتر از راه های روستایی 
شهرستان لنجان آسفالت می شود

کل  اداره  روستایی  های  راه  نگهداری  مسئول 
راهداری و حمل ونقل جاده ای  استان اصفهان گفت: 
روستایی  های  راه  از  کیلومتر   ۲۰ سیلکت  عملیات 
شهرستان لنجان در دستور کار قرار گرفته است. محمد 
کاظمی اظهار کرد: عملیات سیلکت راه روستاهای کته 
شور به طول ۱۰.۵ کیلومتر، حاج الوان_قلعه ترکی به 
 7 طول  به  آباد  آباد_صدق  فتح  کیلومتر،   ۲.۵ طول 
کیلومتر آغاز شده است.وی با اشاره به محدودیت های 
با  گفت:  راهداری  های  پروژه  مالی  و  اعتباری  منابع 
تلاش های انجام شده بالغ بر ۱۰ میلیارد ریال اعتبار 
برای اجرای این پروژه تخصیص یافته است.کاظمی با 
برای  مدونی  ریزی  برنامه  جاری  سال  در  اینکه  بیان 
بهسازی راه های روستایی استان اصفهان انجام شده 
بر  موجود  مشکل  مهمترین  کرد:  خاطرنشان  است، 
سر راه اجرای پروژه های عمرانی، تامین و تخصیص 
برای  نوین  های  روش  از  استفاده  است.وی  اعتبارات 
آسفالت راه های روستایی را اقدامی موثر جهت نیل به 
اهداف ایمنی تردد کاربران جاده ای و ارتقا کیفیت راه 

های روستایی عنوان کرد.

بازدید قائم مقام شرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان غربی از تاسیسات تولید و 

انتقال آب شرب ماکو
آذربایجان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مقام  قائم   
ماکو،  های  شهرستان  مردم  نماینده  همراه  به  غربی 
شوط، پلدشت و چالدران در مجلس شورای اسلامی، 
در بازدید از تاسیسات تولید و انتقال آب شرب ماکو، 
را مورد  این شهر  توزیع آب شرب در  و  روند تصفیه 
که  بازدیدها  این  در  شمچی  داد.یوسف  قرار  بررسی 
بدنبال بارندگی های اخیر و وقوع سیل و بروز قطع آب 
از قسمت های مختلف  انجام گرفت،  شرب در ماکو، 
های  ایستگاه  و  تاسیسات  خام،  آب  انتقال  لوله  خط 
پمپاژ، تصفیه خانه های شماره یک و دو آب شرب، 
بازدید و راهکارهای لازم جهت حل مشکل قطع آب 
ارائه  را  ماکو  بارندگي و سیل در شهرستان  زمان  در 
نمود.وی همچنین طي نشستي در محل تصفیه خانه 
ناظر  کارشناس  و  امور  مدیر  با  ماکو  یک  شماره  آب 
بر تصفیه خانه هاي آب و کارشناسان ستاد شرکت، 
و  کارها  روند  آخرین  جریان  در  نظر،  تبادل  ضمن 
امورات قرار گرفته و با قدرداني از مدیریت و مجموعه 
کارکنان تصفیه خانه هاي آب، روند فعالیت های انجام 
فاضلاب  و  آب  امور  کرد.مدیر  ارزیابي  خوب  را  شده 
با تشریح مشکل قطعي آب  ماکو نیز در این نشست 
بارندگي و سیل در رودخانه زنگمار، اظهار  در مواقع 
داشت: سیل در حومه ماکو منجر به باز کردن دریچه 
تحتاني سد بارون و باعث افزایش کدورت آب رودخانه 
شده که در نتیجه آبگیرهاي تصفیه خانه هاي آب در 
مسیر پایین تر از سد، با کدورت بالا مواجه می شوند. 

20 میلیاردتومان به ساخت مسکن 
محرومان در مینودشت و گالیکش 

اختصاص یافت
مدیرکل بنیاد مسکن گلستان با اشاره به ساخت 
و  مینودشت  شهرستان های  در  مسکونی  واحد   3۰۰
 ۲۰ مسکونی  واحدهای  این  برای  گفت:  گالیکش 
پرداخت  بلاعوض  کمک  و  تسهیلات  تومان  میلیارد 
طوفان،  داشت:  اظهار  حسینی  می شود.سیدمحمد 
سیل و رانش زمین در سال گذشته به حدود یکهزار 
واحد مسکونی در دو شهرستان مینودشت و گالیکش 
خسارت وارد کرد که از این تعداد 6۲۰ واحد احداثی 
گفت:  چنین  هم  هستند.وی  تعمیری  واحد   ۴۲۰ و 
و  بهسازی  ویژه  طرح  تومانی  میلیون   ۴۰ سهمیه 
نوسازی مسکن روستایی شهرستان گالیکش نیز برای 
به  واحد   ۴7۱ کنون  تا  که  بوده  واحد   ۵۱۰ امسال 
بنیاد مسکن  بانک های عامل معرفی شده اند.مدیرکل 
سهمیه  نیز  مینودشت  شهرستان  در  افزود:  استان 
نوسازی مسکن روستایی ۵3۵  و  بهسازی  ویژه  طرح 
بانک ها معرفی شدند و  به  فقره است که ۴۲۵ واحد 
منتظر دریافت تسهیلات هستند.وی به ساخت مسکن 
محرومان در استان اشاره کرد و گفت: 3 هزار واحد 
مسکونی قرار است با ۱۹۸ میلیارد تومان تسهیلات و 
کمک بلاعوض در استان ساخته شود و در دهه فجر 
به بهره برداری برسد.حسینی اظهارداشت: از این تعداد 
گالیکش  و  مینودشت  شهرستان های  مسکن  بنیاد 
اعتبار حدود ۲۰  با  را  3۰۰ واحد مسکن محرومین  

میلیارد تومان در دست اجرا دارد.

انجام 2هزار و 976آزمایش کلرسنجی آب 
در شهر های علی آبادکتول و فاضل آباد

مدیر امور آب و فاضلاب علی آباد کتول از انجام 
آزمایش کلرسنجی آب در چهار ماهه  ۲هزار و ۹76 
اول سال جاری در شهر های علی آبادکتول و فاضل 
آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  .به  داد  خبر  آباد 
سوخته  مهندس”رضا   ، گلستان  استان  فاضلاب  و 
آب  تامین  هدف  با  آب  کلرسنجی   : افزود  سرایی” 
می  انجام  مشترکین  برای  بهداشتی  و  سالم  شرب 
خط  متر  شستشو۵هزار   : گفت  سرایی  شود.سوخته 
انتقال و   3هزار و ۵۰۰متر شبکه توزیع آب با هدف 
بهبود وضعیت کیفي آب در شهرهای علی آباد کتول 
و فاضل آباد از دیگر فعالیت های انجام شده در چهار 
کرد  تصریح  وی  است.    بوده  جاری  سال  اول  ماهه 
: تعویض 3۹ فقره کنتور خراب و فرسوده، جابجائی 
۴ فقره کنتور، ۲۵ مورد بازدید و تست کنتور، نصب 
انشعاب   ۲۸ سازی  استاندارد  آب،  انشعاب  فقره   ۹۹
 ۴۱ رفع  و  انشعاب  اتفاقات  ۱۹6مورد  رفع   ، قدیمی 
بوده  امور  این  اقدامات  دیگر  از  شبکه  اتفاقات  مورد 
است .مدیر امور آب و فاضلاب علی آباد کتول افزود 
: اجرای 3۲۰متر اصلاح و توسعه شبکه، مرئی کردن 
۱۹فقره شیرآلات ، ۱7حلقه تعمیرات و نگهداری چاه ، 
تجهیز و بهره برداری ۱ حلقه چاه ، سرویس ۱دستگاه 
الکتروپمپ فرسوده و  ژنراتور،تعویض ۱دستگاه  دیزل 
فعالیت  دیگر  از  استارتر  سافت  ۱فقره  نصب  و  خرید 

های این امور در مدت مذکور بوده است .

رفع اتفاقات شکستگی خط انتقال 
450میلی متری کمربندی گرگان

مدیر امور آب و فاضلاب گرگان از رفع اتفاقات 
.به  داد  خبر  گرگان  کمربندی  متری  خط ۴۵۰میلی 
شرکت  همگانی  آموزش  و  عمومی  روابط  گزارش 
 : افزود  ، قربان غلامی  آب و فاضلاب استان گلستان 
شکستگی ایجاد شده در خط ۴۵۰میلی متری شبکه 
توزیع آب شرب واقع در خط انتقال اصلی کمربندی 
گرگان )راه آهن( با همت و تلاش شبانه روزی و بی 
مرتفع  وقت  اسرع  در  امور  این  اتفاقات  اکیپ  وقفه 
فوق  اتفاق  وقوع  از  پس   : کرد  تصریح  گردید.وی 
به همراه تجهیزات  اتفاقات  و  اکیپ حوادث  بلافاصله 
مورد نیاز به محل اعزام و در راستای کاهش هدر رفت 
، اتفاقات خط ۴۵۰ میلی متری  که دچار آسیب شده 
حالت  به  مشترکین  به  آّبرسانی  روند  و  ترمیم   ، بود 

عادی بازگشت .

مدیرکل بیمه سلامت استان گیلان :
همه درمقابل مردم مسئولیم

 دکتر محمدی مدیرکل بیمه سلامت گیلان در 
این مراسم گفت : هنر مدیریت انجام کارتیمی جهت 
ارتقاءخدمات است.وی افزود : دستیابی به موفقیت نیاز 
به همکاری ، همدلی و تلاش شبانه روزی همه پرسنل 
به شرایط  توجه  با  که  است  تیمی  کار  و لازمه  اداره 
خاص جامعه و درگیر بودن حوزه سلامت در مقابله با 
ویروس کرونا باید کارها باجدیت بیشتری انجام شود.
برگزاری  قطعاً  کرد:  تصریح  سلامت  بیمه  کل  مدیر 
اینگونه مراسم و مناسبت ها به عنوان مراسم تودیع و 
معارفه به نوعی جابجایی مسئولیتهاست که فرد جدید 
انجام مسئولیت محوله  توان مضاعف درجهت  با یک 
گام بر می دارد. این جلسه که با حضور روسای ادارات 
حکمی  صدور  با  محمدی  شد،دکتر  برگزار  ستادی 
خانم دکتر ژاله جو را به عنوان معاون بیمه وخدمات 
سلامت اداره کل منصوب و از تلاش  و زحمات آقای 

دکتر مهدی پور تشکر و قدردانی کرد.

 با همکاری سازمان فرهنگی اجتماعی شهرداری 
اسلامشهر درحال انجام است:

برگزاری مسابقه قرآنی »نور ولایت« 
در فضای مجازی

به مناسبت دهه ولایت مسابقه قرآنی، فرهنگی 
»نور ولایت« از سوی ستاد توسعه فرهنگ قرآنی 
شهرستان اسلامشهر برگزار می شود.ستاد توسعه 
مشارکت  با  اسلامشهر  شهرستان  قرآنی  فرهنگ 
شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان 
را  نور ولایت  قرآنی  فرهنگی،  اسلامشهر، مسابقه 
به مناسبت اعیاد سعید و دهه ولایت برگزار می کند.

داوطلبان جهت شرکت در این مسابقه  می بایست 
پاسخنامه سؤالات و مشخصات فردی و شماره تلفن 
همراه خود را تا ساعت ۲۴ روز جمعه ۱7 مردادماه 
به نشانی NooreaVelayat@ ارسال کرده تا 
در قرعه کشی روز عید سعید غدیر که به صورت 
نشانی  به  اینستاگرام  پیج  از  مستقیم  و  زنده 
https://www.instagram.com/hamid.
کنند.  خواهد شد، شرکت  انجام   rahimi۱3۵۴
که  مسابقه  این  برگزاری  پایان  در  است  گفتنی 
شرکت در آن برای عموم آقایان و بانوان آزاد است، 
به ۱۰ نفر از افرادی که موفق به ارائه پاسخ صحیح 
شوند، به قید قرعه هدایای نقدی تقدیم خواهد شد.

مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل :

پویشی تحت عنوان # به- وقت - روشنایی در اردبیل نیز راه اندازی شد 
شبکه  بار   ، گرما  وقوع  با  ساله  هر   : گفت  قدیمی  حسین 
سراسری برق افزایش پیدا می کند که در راستای کمک به کاهش 
# به- وقت -  ، پویشی تحت عنوان  انرژی در اوج مصرف  مصرف 
اردبیل  در  کشور  بسیجیان  تمامی  گسترده  مشارکت  با  روشنایی 

نیز راه اندازی شد .
وی افزود : با توجه به افزایش دما و به تبع آن افزایش مصرف 

برق و شیوع بیماری کرونا و لزوم تامین برق مراکز درمانی ؛ طرحی 
با سازمان بسیج مهندسین و همکاری وزارت نیرو با عنوان # پویش 
– به- وقت روشنایی اجرا و دستورالعمل مربوطه ابلاغ شد.مدیر عامل 
توزیع برق استان اردبیل گفت : در این اقدام با جلسه ای که با حضور 
سپاه  جلسات  سالن  محل  در  استان  بسیج  فرماندهان  و  بسیجیان 
حضرت عباس )ع( برگزارشد ، توضیحات کاملی در مورد وضعیت برق 

استان و وضعیت برق کشور داده شد و تفاهم نامه همکاری منعقد شد 
.حسین قدیمی اظهار داشت : هدف از اجرای طرح ، این خواهد بود 
که در زمان اوج بار ، با کاهش ۱۰۰۰ مگاوات در ساعت در زمان پیک 
مصرف کاهش برق اتفاق افتد .وی افزود : این کاهش پیک مصرف ، 
با خاموش کردن ۱۵ دقیقه ای یک سیستم سرمایشی و یا هر وسیله 

برقی دیگر با همکاری بسیجیان عزیز محقق خواهد شد .
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